
Jaarverslag minicommissie (seizoen 2023-2024) 
 
De minicommissie bestond dit seizoen uit: 
• Lieke Conrads (voorzitter) 
• Dennis Scheeren  
• Judith van Laak  
• Floor van der Horst  
• Eva Slag (wedstrijdsecretariaat)  
• Guido Robertz (wedstrijdsecretariaat) 
 
Tijdens dit seizoen konden we profiteren van de standaarden die we vorig seizoen van alle 
activiteiten hebben gemaakt. Dit zorgde ervoor dat iedereen snel en efficiënt onze 
activiteiten kon optuigen.  
Daarnaast zijn we gestart met het organiseren van informatiebijeenkomsten voor ouders van 
de jongste jeugd. Deze avonden gebruiken we om eenduidig te communiceren, uitleg te 
geven over onze vereniging, de hockeysport en binding met de club te creëren. Daarnaast 
werven we op deze avond meteen de coaches voor de teams. Er haken ook steeds meer 
andere commissies aan bij deze avonden. 
 
Georganiseerde activiteiten ten behoeve van de jongste jeugd: 
o Wervingstrainingen: 6-10-2023 + 5-4-2024 
o Sinterklaasmiddag voor jongste jeugd t/m O9: 25-11-2023 
o Informatieavonden voor ouders: 12-09-2023 + 19-02-2024 + 01-07-2024 
o Minislotdag voor 24 MO8 teams: 17-06-2024 
 
De wervingsactiviteiten zitten goed in elkaar met ondersteuning vanuit dames en heren 1. De 
opkomst is gemiddeld zo’n 30 kinderen.  
 
Verder zijn we bezig om de communicatie naar ouders te verbeteren. We zijn als 
minicommissie zichtbaar en makkelijk vindbaar voor ouders en ervaren dat er veel vragen bij 
ons terecht komen. Meer afstemming met de mini afdeling van de TC is hierbij wenselijk. Hier 
is aandacht voor en dit krijgt steeds meer vorm. 
 
Dennis Scheeren en Floor van der Horst nemen afscheid van de minicommissie.  
Judith Spaninks zal de gastouder coördinatie overnemen van Dennis. 
Inge Franken zal toetreden als nieuw lid van de minicommissie. 
 
We streven er ieder jaar naar om de kosten zo laag mogelijk te houden.  
  



 
 
 
Plannen minicommissie seizoen 2024-2025 
 
 
De standaard jaarlijkse activiteiten zoals hierboven beschreven. 
 
Daarnaast willen we verder doorpakken met betere communicatie naar onze doelgroep. Wij 
zijn van mening dat werven van nieuwe (mini)leden noodzakelijk is, maar dat goede 
opvolging en goed informeren essentieel is om te binden en behouden. Hiervoor is meer 
samen optrekken met de TC noodzakelijk.  
 
Nu de jongenslijn ook bij de jongste jeugd als Heeren van Brabant competitie gaat spelen, is 
goede afstemming met de HvB noodzakelijk. Dit vraagt om betere communicatie met deze 
commissie en met Hoco en Udenhout. 
 
 
 


